

How to host a prayer walk

Thank you for taking the time to host a prayer walk!

Please follow these steps so that we can keep the strategy coordinated and keep our map updated.

Before the Walk

- Look at the prayer map ([Prayer Map](#)) and find some streets that have not yet been prayed for..
- Choose a block or set of streets that you feel you would like to pray for.
- Choose a starting point and decide how many people you would like to invite.
- Go to the JdW website ([Jesus the Way](#)) and register your planned walk, giving the details of time and starting point.
- If this is a private walk, which you wish to do alone or with a friend, there is no need to register.

When you walk

- Please be punctual, and wait a few minutes for others to arrive.
- Remind your group about the prayer points and scriptures that you will be praying.
 - Open the Geotracking app ([IOS](#) or [Android](#)) and start recording.
- Walk slowly along the street, quietly praying for each household. (see do's and don'ts)

At the end of your walk

- Stop the recording on the App. Share the GTX (TRK-Format) files on the JdW WhatsApp number (01523 6126348)
- Thank everyone for participating.
- Perhaps go and get a cup of coffee together – have some fellowship!

Wie organisiert man einen Gebetsspaziergang?

Danke, dass du dir die Zeit nimmst, einen Gebetsspaziergang zu organisieren!

Bitte folge diesen Schritten, damit wir die Planung koordinieren und unsere Karte aktualisieren können.

Vor dem Spaziergang

- Schau dir die Gebetskarte ([Gebetskarte](#)) an und suche einige Straßen, für die noch nicht gebetet wurde.
- Wähle einen Block oder eine Reihe von Straßen aus, für die du beten möchtest.
- Wähle einen Startpunkt und entscheide, wie viele Menschen du einladen möchtest.
- Gehe auf die JdW-Website ([Jesus der Weg](#)) und melde deinen geplanten Spaziergang an, indem du die Zeit und den Startpunkt angibst.
- Wenn es sich um eine private Wanderung handelt, die du allein oder mit einem Freund oder einer Freundin machen möchtest, brauchst du dich nicht anzumelden.

Wenn du losgehst

- Sei pünktlich und warte ein paar Minuten, bis die anderen ankommen.
- Erinnere deine Gruppe an die Gebetspunkte und Bibelstellen, die ihr beten werdet.
- Öffne die Geotracking-App ([IOS](#) oder [Android](#)) und starte die Aufnahme.
- Gehe langsam die Straße entlang und bete leise für jeden Haushalt. (siehe Do's und Don'ts)

Am Ende deines Spaziergangs

- Beende die Aufnahme in der App. Teile die GTX-Dateien (TRK-Format) über die JdW-WhatsApp-Nummer (01523 6126348).
- Bedanke dich bei allen, die mitgemacht haben.
- Vielleicht geht ihr zusammen einen Kaffee trinken - habt ein bisschen Gemeinschaft!